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INTERVIU VIDEO - 20 de ani de avocatura practicata cu pasiune (partea a doua) |

Alaturi de Cosmin Vasile, coordonator ZRVP, pe drumul de la avocat stagiar la

managing partner într-o firma de top. Azi, despre lecțiile învațate în 20 de ani,

întâlnirea cu mentorul și performanța în avocatura

Fara îndoiala, în viața fiecarui profesionist exista anumite momente de o importanța aparte – fie ca vorbim

de o soluție câștigatoare, un premiu obținut într-o anumita etapa a carierei sau de un succes de alta natura –

care reprezinta confirmari sau ofera bucurie.Dar toate acestea sunt efemeride, spune Cosmin Vasile în

partea a doua a interviului acordat 

Biz

Lawyer. Sunt bucurii trecatoare, de moment, care te ”hranesc” și îți

ofera confirmarea ca ai facut bine ce trebuia sa faci.”În realitate, ceea mai mare satisfacție și cel mai

important lucru nu este selfie-ul facut la un anumit moment dat și nici bucuria de a ajunge pe o culme

cucerita în acele câteva momente în care te odihnești și te uiți cu satisfacție în departari... Bucuria adevarata

și ceea ce conteaza, de fapt, este calatoria”, a nuanțat coordonatorul ZRVP. 

Dupa 20 de ani în care a practicat avocatura cu pasiune, urcând  treapta cu treapta în ierarhia firmei pâna la poziția

cea mai înalta, de  coordonator al societații la care se angajase inițial ca stagiar, Cosmin Vasile pare sa aiba

intact/funcțional reactorul interior care-i  alimenteaza determinarea, conștiinciozitatea și acel apetit insațiabil 

pentru ”mai mult” și ”mai bine”. Trecerea anilor și miile de dosare care  i-au trecut prin mâna nu l-au erodat, ci

i-au pus mai bine în valoare  ADN-ul de litigator și calitațile de lider. 

”Daca îți place ceea ce faci, daca practicarea avocaturii este o bucurie și o placere permenenta, atunci câștigul,

satisfacția, explicația pentru succes și, în același timp, factorul determinant pentru a continua în viitor îl reprezinta

aceea bucurie necontenita cu care parcurgi calatoria. Eu așa simt și asta s-a întâmplat în cazul meu”, a explicat

avocatul în discuția cu redactorii 

Biz

Lawyer.

Reamintim ca interviul acordat de Cosmin Vasile are trei parți, fiecare dintre acestea focusându-se pe o etapa a

carierei sale și fiind presarata cu sfaturi pentru avocații care vor sa devina litigatori de elita. În primul episod,

difuzat saptamâna trecuta, Cosmin a rememorat primii pași în profesie și a împartașit publicului BizLawyer

amintiri legate de „momentul zero” ce i s-au pastrat vii în memorie.

În cea de-a doua parte a interviului, difuzata azi, interlocutorul nostru vorbește despre lecțiile învațate în 20 de ani

de avocatura, întâlnirea cu mentorul, norocul de a începe o cariera sub îndrumarea maestrului Calin Zamfirescu și

analizeaza performanța în avocatura.

Ultimul episod, ce va fi publicat saptamâna viitoare, ne va oferi șansa de a privi avocatura – piața a serviciilor și

profesie – de la vârf și a înțelege transformarile ultimilor 20 de ani.
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→   Urmarește aici prima parte a interviului

Cosmin Vasile spune, în interviul filmat publicat azi, ca cea mai importanta întâlnire în ”calatoria profesionala”

este aceea cu mentorul, cu omul care te formeaza și îți definește fizionomia și ADN-ul ca avocat. ”În cazul meu,

am avut șansa ca aceasta persoana sa fie Calin Zamfirescu, am avut privilegiul sa lucrez cu el din prima clipa a

vieții mele de avocat, sa ma formez direct cu el, cu firma și sistemul de valori pe care el l-a creat, iar asta

reprezinta cu siguranța cea mai importanta întâlnire din viața mea profesoniala, din destinul meu profesional”, a

subliniat avocatul intervievat de BizLawyer, în cea de-a doua parte a intervenției sale.  

Pe de alta parte, adauga acesta, învațarea în avocatura este un proces continu, nu se termina niciodata, în ultima zi

de viața sau în ultima zi ca avocat ai înca de invațat daca ești deschis, daca întelegi ca învațarea este un procces

continu și daca ramai permeabil și dornic de îmbunatațire.

Urmarește a doua parte a interviului filmat pentru a-l însoți pe Cosmin Vasile pe drumul de la avocat stagiar la

litigator de top și coordonator al firmei ZRVP.
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